
Protokół Nr 19/2019 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Gminy Cewice 
w dniu 14 listopada 2019 r. 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Wasielewski Daniel 
2. Wenta Adrian 
3. Partyka Grzegorz 
4. Tryba Zbigniew 
5. Michał Grybisz 

- Przewodniczący Komisji 
- Wiceprzewodniczący Komisji 
- Członek Komisji 
- Członek Komisji 
- Członek Komisji 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
5. Zapoznanie się i opiniowanie pism, które wpłynęły do Komisji. 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji - Daniel Wasielewski dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 
Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Stwierdził 
prawomocność posiedzenia. 

Ad. 2 

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek posiedzenia komisji, który został 
przyjęty jednogłośnie (5 - za). 

Ad. 3 

Przewodniczący Komisji przedstawił protokół Nr 18/2019 z dnia 16 października 
2019 r., który został przyjęty jednogłośnie (5 - za). 



Ad. 4 

Na posiedzeniu Komisja Infrastruktury Komunalnej Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska zapoznała się z n/w pismami: 
- w sprawie pisma nr BPIR/S/89/2019 z dnia 04.10.2019 r. dotyczącego włączenia Samorządu 
Rolniczego w proces decyzyjny Samorządu Terytorialnego Komisja wydała opinię 
pozytywną (5-za), jednakże na chwilę obecną w budżecie Gminy na 2019 r. brak środków 
finansowych na realizację w/w zadania; 
- w sprawie pisma nr ZI.670.04.2019 z dnia 07.10.2019 r. dotyczącego wniosku o zmianę 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Cewice Komisja 
stwierdziła, iż w/w złożony wniosek jest zasadny, lecz na chwilę obecna brak jest środków 
finansowych w budżecie Gminy Cewice na w/w przedsięwzięcie. W związku z powyższym 
Komisja wydała opinię negatywną (5-za); 
- w sprawie pisma nr ZIG.6840.9.1.2019 z dnia 08.11.2019 r. dotyczącego wyrażenia zgody 
na wykup części działki nr 371 obręb Cewice Komisja wydała opinię negatywną (5-za) 
z uwagi na istniejącą infrastrukturę techniczną wodociągową w/w działki. 

Przewodniczący 
Komisji Infrastruktury K</munalnej, Inwestycji, 

Rolnictwa i Dcłmóny Środowiska 

Daniel Wasielewski 


